

## Personal Data

## البيانات الشخصية

Name:..... الاسم:  
 Address:City: ..... العنوان: المدينة  
 Area:..... الحي:  
 Phone:...../...../..... الهاتف:  
 E-mail:..... البريد الإلكتروني:



\* I hereby authorize CNE to monthly charge the selected subscription amount for a period of one year from my Credit Card for the selected package; I undertake and agree that I will maintain the validity of such credit card at all times throughout the contract and will not cancel this contract or object the authorized amounts in the future to the Credit Card Issuer.

\* I agree to notify CNE immediately if the credit card becomes expired or in any way invalid and provide a replacement credit card number immediately for CNE to collect any amounts due (new form).

\* This contract shall automatically renew unless I give CNE a notice at least one month prior to the contract expiry date.

\* I hereby acknowledge that in case of any disconnection to my subscription I will not be able to reactivate the service unless I pay the entire outstanding delayed amount till the date of reactivation.

\* I acknowledge that this contract is an annual contract and could not be upgraded nor downgraded within this existing period

\* I acknowledge that special promotional offers may not be used in conjunction with my existing contract.

\* CNE has the right modify subscriptions policies or prices and to change the terms of contract at any time without any responsibility on it's side

\* All included instructions are in effect all through the contract period

\* I hereby confirm that I will only use my here stated smart card for private residential use in EGYPT only and will not use it for public viewing or outside of EGYPT

\* Prices includes the value added taxes 14%

Fax : 02-3827-5558

Email : mceops@cne.com.eg

- اصرح ان الموقع انشاء للشركة المصرية لقنوات الفضائية CNE بخمسة المبلغ الذي تم اختياره من بطاقة الائتمان الخاصة بي في مقابل التزامي طبقاً للشقة التي تم اختيارها لمدة عام مع تعهدي ببقاء هذه البطاقة سارية طوال فترة التعاقد وعدم اخطاى في أي وقت على هذه المبلغ لدى البنك مصدر البطاقة

- اوافق على اخطار الشركة المصرية للقنوات الفضائية وبشكل فوري اذا أصبحت بطاقة الائتمان غير سارية او لا تقبل التسحب لأي سبب وان اوفر وبشكل فوري رقم بطاقة ائتمانية بديله لسداد المبلغ المستحق من خلال كاتب بنكي

- بعدد هذا العقد تلقائياً ما لم أرسل إشعاراً كتابياً في مدة اقصاها قبل شهر واحد من تاريخ نهاية الإلتزام انصرح انه بطلم رضني في تحديد العقد

- اقر بطلم بأنه في حالة عدم تكميل الدفع الشهري أو توقف عن السداد قبل أن أستطيع تفعيل الإشتراك إلا بعد دفع كامل المبلغ المتأخر عن السداد

- هذا العقد ساري وفعال خلال الإلتزام او لاختر بقاءة اثنى طوال فترة التعاقد

- لا يحق لي إستخدام العروض الترويجية التي ي طرح من حين لأخر مع العرض الذي تم التعاقد عليه

- يحق لشركة CNE تعديل سياسه وأسعار الإشتراك وبغير شروط ويؤيد هذا الإشتراك وبغا الى ذلك من وقت لأخر وبدون اى مسؤولية على الشركة

- تعذر التغيرات والأسعار المتضمنة سارية خلال مدة التعاقد

- تعهد باستخدام بطاقة المشاهدة التكمية الخاصة بي المذكورة في هذا العقد داخل جمهورية مصر العربية

- استناداً مزمناً فقط و لن يتم استخدامها سواء في امكان العرض العلم او خارج البلاد

- الأسعار المعطيه بعد اضافة قيمة الضريبة المضافة 14%

02-3827-5558

بريد إلكتروني: mceops@cne.com.eg

Package	Select (✓) اختيار	الباقية
<b>beIN Packages Monthly Amount</b>		
BASIC	76	EGP
ENTERTAINMENT	103	EGP
SPORTS	190	EGP
PREMIUM	228	EGP
<b>المبلغ الذي سوف يتم خصمه واسم الباقة المختارة</b>		
<b>Amount To Be Charged And Name Of Package</b>		
<b>تاريخ التفعيل / Start Date</b>		

Smart Card Number رقم بطاقة المشاهدة التكمية

--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--

Decoder Number رقم الجهاز

--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--

Subscriber Signature توقيع المشترك

--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--

Signature Date تاريخ الإلتحاق

Credit Card Number رقم بطاقة الائتمان

--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--

Expiray Date تاريخ الإنتهاء

Month	Year
2	0

Card Holder Name إسم صاحب بطاقة الائتمان

--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--

Card Signature توقيع بطاقة الائتمان

الرجاء إرفاق صورة من الرقم القومي بالإضافة إلى الصورة الأمامية والخلفية من البطاقة الائتمانية الخاصتين بصاحب الإشتراك

Kindly attach a copy of your ID in addition to a copy of both sides of your credit card

To control your subscription scan to download our android application or search for CNE on play store



لمزيد من التحكم في إشتراكك اسمح للرمز للحصول على تطبيق الأندرويد الخاص بنا أو ابحث عن CNE على متجر جوجل

لخدمة الصلاء والإستفسارات برجاء الإتصال على 16162 - www.cne-eg.com - mceops@cne.com.eg

For Customer Service and Inquiries Please Contact 16162 – mceops@cne.com.eg – www.cne-eg.com